

Website disclaimer

網站免責聲明



Safe Gold International (Belize) Limited

網站免責聲明

免責聲明

進入並使用鼎展國際有限公司網站(以下簡稱「本網站」)時，閣下已同意接受以下的所有聲明。本集團完全有權未經瀏覽者事先同意下將以下聲明修改、增補、刪除或變更的權利。所有聲明內提及"鼎展國際有限公司"，乃指鼎展國際有限公司或鼎展國際有限公司轄下的其他公司。

有關使用網站免責聲明

本網站內的任何產品、投資或服務祇可於有關的司法管轄地區由鼎展國際有限公司於合法的情況下提供。本網站資料並非為發佈或提供予任何司法管轄地區內的任何人仕，若這些行為可能觸犯任何相關法律或法規者。瀏覽本網站資訊前，請閣下必須清楚及同意遵守一切有關限制。網頁的資料並非為提供專業、投資或任何忠告或建議，因此使用者不應予以依賴。使用者需要時應尋求適當的專業或有關意見。

有關保證免責聲明

雖然本網址提供予閣下的資料，均來自可靠的來源資料，或以此等來源為根據，但鼎展國際有限公司不能亦不會就任何資料或數據的準確性、有效性、及時性或完整性作出任何保證，及不承擔任何責任。本網址上的資料，僅按當時情況而提供，其所包含或表達的一切資料或意見，如有任何改變，恕不會預先通知閣下。

有關責任限制的免責聲明

若因未能連接或使用本網站或任何其他與本網站連結的網站或網頁而蒙受任何直接、特殊、間接、相應或連帶的損失。此等損失包括由任何第三者的行為或疏忽所導致，鼎展國際有限公司一概不會承擔任何責任。

有關網站連結使用免責聲明

與本網站連結之其他網站的內容並未經過本集團認可，僅供閣下參考。本集團不會對任何連結網頁所載內容負責。閣下如因瀏覽連結網頁內容而蒙受損失，鼎展國際有限公司一概不會承擔任何責任。

有關版權免責聲明

本網址所提供的任何資料，若沒有得到鼎展國際有限公司的書面同意，均不可以透過任何媒介或方式複印、分發或出版該等資料或軟件作任何用途。如閣下由本網址下載任何資料或軟件，即表示閣下同意不會複製該等資料或軟件，或除去或隱藏該等資料所載的任何版權或其他通告或標題。

Website disclaimer

Disclaimer

By accessing and using this site of Safe Gold International (Belize) Limited ("SGFX") , you have agreed to accept all of the following statements. SGFX reserves the right to amend, whether by reduction, deletion, or extension, whether in part or in whole, the content of the disclaimer without any prior consent from you. All references in these disclaimer to "Safe Gold International (Belize) Limited" are references to Safe Gold International (Belize) Limited or other companies in or under the Safe Gold International (Belize) Limited.

Use of Website

Any product, investment or service contained in this site may be offered only in jurisdictions where and when it may be lawfully offered by SGFX. The information in this site is not intended to be published or made available to any person in any jurisdiction where doing so would result in violation of any applicable laws or regulations. Before reviewing the pages of this site, you must inform and satisfy yourself about and comply with any and all relevant restrictions. The website is not to provide any professional or investment advice or suggestion. Users should not rely on the information from website and should seek appropriate professional or relevant advice for any investment decision.

No Guarantee

Although the information on this website is obtained or compiled from sources we believe to be reliable, SGFX cannot and does not guarantee the accuracy, validity, timeliness or completeness of any such information and does not take any responsibility for such information. All information on this website is only provided according to prevailing circumstances all the information or expression or opinion it contains is subject to change without prior notice.

Limitation of Liability

In no event will SGFX be liable or have any responsibility for damages of any kind, whether direct, indirect, special, consequential or incidental, resulting from inability to access or use, this website or any websites or pages linked to this website, including but not limited to damages resulting from the act or omission of any third party.

Linked Website

SGFX neither review nor approve any content of other websites linked to this website, which is intended for your reference only. SGFX is not responsible for contents of linked websites and not liable for damages of any kind from browsing linked websites.

Copyright

The information on this website may not be reproduced, distributed or published in any medium for any purpose without prior written consent from SGFX. If you download any information or software from this website, you agree that you will not copy it or remove or obscure any copyright or other notices or legends contained in any such information.